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Izvješće o početnoj konferenciji 

ECOTOP2 PROJEKTA 

   

  

U četvrtak, 29. lipnja 2017. godine na Visokom gospodarskom učilištu u 

Križevcima održana je početna konferencija ECOTOP2 projekta koji kroz razvoj 

programa edukacije i ciljanih istraživanja želi poboljšati konkurentnost i razinu usluga 

subjekata koji se bave nekim od oblika ruralnog turizma i ekoturizma na području 

Koprivničko-križevačke, Zalske i Somogy županije. 

Projekt ECOTOP2 kao nastavak uspješnog projekta ECOTOP, je projekt 

prekogranične suradnje Interreg V-A Hrvatska – Mađarska: Life long learning 

programmes for increased growth capacity in ecotourism, koji sufinancira Europska 

unija kroz prekogranični program Interreg V-A Mađarska-Hrvatska 2014.-2020.   

Odobrena su sredstva u visini od 201.932,50 eura. Trajanje projekta je 16 mjeseci. 

Glavni korisnik projekta je Visoko gospodarsko učilište u Križevcima, dok su partneri 

u projektu Industrijska komora Zalske županije, Industrijska komora Somogy županije, 

Sveučilište u Kapošvaru i Turistička zajednica Grada Koprivnice. 

Izvor: prigorski.hr 
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Na konferenciji su sudjelovali predstavnici glavnog korisnika projekta kao i 

predstavnici projektnih partnera, te predstavnici Grada Križevaca, predavači i studenti 

Učilišta, predstavnici medija, a kao posebna gošća u ime Tehničkog tajništva u 

Budimpešti, svima prisutnima obratila se i programska menadžerica Marian Zelei. 

Konferencija je započela pozdravnim govorima voditeljice projekta Valentine 

Papić Bogadi, dekanice Visokoga gospodarskog učilišta Marijane Ivanek-Martinčić, 

gradonačelnika grada Križevaca, gospodina Marija Rajna te Marian Zelei u ime 

Tehničkog tajništva u Budimpešti. 

 

Izvor: prigorski.hr 

 

Voditeljica projekta Valentina Papić Bogadi istaknula je kako će se nastaviti 

razvijati programi cjeloživotnog učenja u cilju poboljšanja konkurentnosti i razvoja eko 

turizma u pograničnom području. Spomenula je i neke od projektnih aktivnosti kao što 

su studijske ture koje će se realizirati za vrijeme trajanja projekta, provedba programa 

razmjene studenata i provedba programa učenja jezika, te aktivnosti koje se bave 

uključivanjem marginaliziranih skupina u ekoturističku ponudu u pograničnom 

području.  
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Izvor: prigorski.hr 

 

Dekanica Visokoga gospodarskog učilišta u Križevcima Marijana Ivanek-

Martinčić uvodno je izrazila zadovoljstvo samim projektom od kojeg koristi, osim 

glavnih korisnika i projektnih partnera, uvelike imaju i studenti. Iskazala je i 

zadovoljstvo zbog lijepe i ugodne suradnje s partnerima na projektu, što i jest sam 

smisao projekta, a to je upravo prekogranična suradnja i suradnja s provjerenim 

partnerima. Smatra kako Europa potiče suradnju, ali ona mora biti korisna, baš kao 

ova sada. Nadalje, dekanica je kazala da vjeruje da će rezultati projekta pridonijeti 

razvoju društvenih zajednica u kojima se projekt provodi.  

Istaknula je i važnost novog partnera u projektu - Turističke zajednice grada 

Koprivnice, te svima zajedno zaželjela toplu dobrodošlicu i uspješan rad u narednih 16 

mjeseci, ali i duže. 

Ispred grada Križevaca prisutnima se obratio gradonačelnik Mario Rajn koji je 

izrazio svoj ponos Učilištem kao stoljetnom i povijesnom institucijom, ali i ljudima i 

studentima koji u njemu rade i uče. Istaknuo je kako ga osobito raduje intenzivan rad 

na projektima i težnja novim projektima u budućnosti. „Riječ je o kontinuitetu, drugom 

projektu na pragu izvrsnosti koje Učilište generira“ – istaknuo je gradonačelnik i 

napomenuo kako su eko i ruralni turizam politike s kojima se gradska administracija 

namjerava intenzivno baviti u sljedećem razdoblju. Na kraju je istaknuo kako željeno 

iščekuje rezultate ovoga projekta nakon 16 mjeseci njegove provedbe. 
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Izvor: prigorski.hr 

 

Ispred zajedničkog tehničkog tajništva u Budimpešti obratila se i tehnička 

tajnica, gđa. Marian Zelei, koja je napomenula kako je sam početak projekta bio 

najzanimljiviji, jer su radovi na projektu počeli mnogo ranije prije samog otvaranja 

projekta. Svima prisutnima ukratko je predočila kako je tekao kronološki slijed 

odobravanja projekta koji je prethodio samom službenom otvaranju projekta:  

➢ 2015. godine bilo je zaprimljeno ukupno 208 projektnih prijava željnih odobrenja s 

ukupnim budžetom od gotovo 60 milijuna eura, što je uvelike premašivalo iznos koji je 

bio raspoloživ za projekte; 

➢ Nakon zaprimljenih projektnih prijava, stručni tim je sve prijave pregledao i 

bodovao nakon čega je ukupno 54 projekata u ukupnoj vrijednosti od gotovo 23 

milijuna eura bilo pozitivno ocijenjeno; 

➢ Od toga je 40 projekata bilo iz komponente 4.1. od čega je pak 15 projekta ukupne 

vrijednosti od 2.4 milijuna eura dobilo potporu. 

➢ Upravo u tih 15 projekata koji su dobili potporu bio je i projekt ECOTOP2. 

Zelei je istaknula kako smatra da je upravo ovaj projekt bio jedan od uspješnijih i 

zanimljivijih prilikom prijave, te da željno iščekuje rezultate projekta. Smatra da će ovaj 

projekt osobito doprinijeti razvoju ekoturizma u prekograničnom području. 



5 
 

 U ime Industrijske komore Zalske županije prisutnima se riječima potpore 

obratila gđa. Renata Verger ističući kao je ponosna na sve projektne partnere i na to 

što je ovaj projekt odobren.  

Istaknula je zanimljivosti triju aktivnosti u ECOTOP2 projektu koje se odnose na mlade 

koji se žele baviti ekoturizmom, i to: 

1. Online simulacijske igre vezane uz poduzetništvo, 

2. Natjecanje izrade poslovnog plana, 

3. Organizacija pješačke i biciklističke ture. 

Ispred Industrijske komore Somogy županije obratila se gđa. Kristina Nemeth, 

ističući kako je Somogy peta najveća županija u Mađarskoj s 67.000 stanovnika. 

Sjedište županije je grad Kapošvar, a sa sjeverne strane graniči s Balatonom što je 

jako važno za gospodarstvo županije. 

Ovdje se ističe poljoprivreda kao jedna od važnih gospodarskih grana, no isto je tako 

važan i razvoj industrije (šećerana u Mađarskoj), strojarstvo, ali i razvoj turizma. 

Kristina je istaknula kako je ponosna na ovaj projekt, a od projektnih aktivnosti osobito 

je raduju studijska putovanja. 

Ispred Sveučilišta u Kapošvaru, u ime dekana i rektora sveučilišta, prisutne je 

pozdravila gđa. Viktoria Szente, koja je govorila o aktivnostima njihovog sveučilišta te 

istaknula 4 vrlo važne projektne aktivnosti s njihove strane, i to: 

1. razmjena studenata - 25.09.2017. u Mađarsku dolazi 12 hrvatskih studenata/ica, 

2. izrada studije o uključivanju marginaliziranih skupina u ekoturističku ponudu, 

3. koordinacija s Mađarske strane, 

4. marketinške akivnosti – izrada web stranice projekta (Facebook). 

 I na kraju, svim prisutnima se obratila i gđa. Jadranka Lakuš kao predstavnica 

novog partnera u projektu - Turističke zajednice (TZ) Grada Koprivnice. 

Gđa. Lakuš je istaknula kako TZ grada Koprivnice ima vlastiti proračun kojim se 

financira, kako redovito rade na edukaciji studenata, te je osobito veseli projektna 

aktivnost vezana uz razmjenu studenata, kada će i mađarski studenti doći na razmjenu 

u Hrvatsku, gdje će zahvaljujući TZ grada Koprivnice i upravo gospođi Lakuš, imati 

priliku sudjelovati kao „glumci“ na Renesansnom festivalu koji se održava svake godine 

zadnji tjedan u mjesecu kolovozu. 
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Izvor: prigorski.hr 

 

Ova početna konferencija okupila je oko pedesetak zainteresiranih slušatelja, a 

završila je ugodnim druženjem i zajedničkim ručkom u Gornjevinskoj kleti nedaleko od 

Križevaca. 

 

 

 

Izvještaj sastavila: Ivana Hrg Matušin, struč.spec.oec.agr. 

 


